
Més llenya al foc en el debat so-
bre el debat. El candidat del PS a
cap de Govern, Jaume Bartumeu,
va donar ahir el seu parer sobre el
debat durant la contesa electoral
a la televisió pública amb els qua-
tre candidats. 

El socialdemòcrata va exposar
que “comparteix, per respecte a
la ciutadania” la proposta feta per
Andorra Televisió de celebrar el
xoc entre els caps de llista al prin-

cipi de la campanya. “A mi sem-
pre m’ha semblat estrany i atípic
que en un país com el nostre,
quan els ciutadans no han pogut
escoltar els candidats que dema-
nen el sufragi puguin anar a vo-
tar. Em sembla que el debat del
diumenge permet resoldre
aquesta situació”, va declarar.
També aposta per una única tro-
bada al mitjà públic, perquè “no
crec que ens haguem de passar
tota la campanya cansant la ciu-
tadania amb debats”, alhora que
va recordar que també hi haurà

trobades amb els quatre caps de
llista a AD Ràdio i a Ràdio Valira.
“Si en quinze dies de campanya
hem d’imposar als ciutadans sis o
set debats nacionals, això seria
un rècord històric”, va concloure.
En tot cas, va afegir-hi, si el dia 20
no es fes, proposa traslladar-ho al
dia 27, “que estarem a mitja cam-
panya”. 

Sobre la possibilitat que, en cas
d’acordar-se un únic debat i per
al primer diumenge campanya hi
hagi formacions com ApC que es
neguin a assistir-hi, Bartumeu va

ser clar: “És la seva llibertat més
absoluta [a anar-hi]. No hi tinc
res a dir. La televisió pública or-
ganitza els debats i, evidentment,
no hi ha cap llei que obligui els
candidats a acudir-hi”. 

De la seva banda, les dues for-
macions que s’han mostrat més
crítiques amb la data del 20 de
març, els Verds i ApC, van reiterar
les argumentacions. Peggy Cer-
queda, en representació d’ApC,
va assenyalar que el primer dia
de la campanya “no hi pot haver
cap debat entre els candidats i ca-

da partit només podrà exposar
les seves propostes, perquè lite-
ralment no hauran tingut temps
de conèixer les de la resta”. Per-
què, “la culminació” és “al final i
al debat nacional”. I va tornar a
assegurar que si s’acorda un únic
xoc televisiu el 20, “no hi anirem”. 

Mestrestant, Jael Pozo (Verds)
va advocar per “respectar el joc
de les majories” i es va mostrar
“preocupada” per aquesta imatge
de “poc consens”. El ciutadà, va
incidir, “ja està cansat i vol polí-
tics capaços de trobar solucions”.
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CÀRITAS ANDORRANA

CÀRITAS ANDORRANA manifesta el seu agraïment a
totes les institucions i a la societat civil que amb el seu com-
promís han fet possible que el primer Sopar col·loqui Soli-
dari organitzat per la nostra entitat esdevingués un èxit de
participació, recaptació i promoció. Càritas Andorrana re-
coneix també totes les mostres de suport i solidaritat que
hem rebut i que ens estimulen a continuar treballant en
favor dels més necessitats.

Bartumeu afirma que “per respecte a la ciutadania” s’ha de fer quan comença el vot judicial

El PS insisteix en un únic debat el 20 de març

C. AUDÍ
Andorra la Vella

EPOLÍTICAASEGUEIXEN LES DECLARACIONS CREUADES

Jaume Bartumeu

“Sempre m’ha semblat
estrany que es pugui
anar a votar sense poder
escoltar els candidats”

CANDIDAT A CAP DE GOVERN PEL PS

Peggy Cerqueda

“Al principi de la
campanya els partits
només podran exposar
les seves propostes”

REPRESENTANT D’APC

Jael Pozo

“En política cal respectar
el joc de les majories i
em preocupa aquesta
imatge de poc consens”

REPRESENTANT DELS VERDS

QUÈ HAN DIT


